
Motion om att Kungälvs kommun ska stärka och utöka våra äldreboendeplatser i egen regi.

Under 2020 fick Attendo förnyat avtal och nytt förtroende att ta hand om våra äldre i behov
av äldreomsorg i Kungälvs kommun. Avtalet kommer att löpa på till 2023 med option på 2
års förlängning (1+1).Avtalets max tid är 5 år. Vänsterpartiet tyckte då att det var för få
anbud då det bara fanns Attendo som kunde ta uppdraget och att vi vill ha en jämförelse om
vi hade dessa plaster i egen regi men majoriteten valde avslå våra yrkande.

Att attendo har fått hård kritik av både IVO och anhöriga är inget nytt och Attendo har haft
en problematisk personalförsörjning med många som har slutat. Vänsterpartiet anser att
skattepengarna ska användas i kommunala verksamheter och inte till vinstdrivande
omsorgsbolag.

Vi vill att Kungälvs kommun ska utöka sina platser i våra egna äldreboenden så vi inte
behöver vara beroende av Attendo.Därför vill vi att förvaltningen ska utreda hur vi kan utöka
våran egen verksamhet när avtalet löper ut 2023 så att kommunen inte behöver använda sig
av Attendos äldreboende platser

Vänsterpartiet vill att:

1. Förvaltningen utreder hur vi kan utöka kommunens egna äldreboendeplatser så vi
inte behöver vara beroende av Attendos äldreboendeplatser i framtiden.
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